
Actielijst commissie Omgeving en Economie    
 
 

 
Datum 

 
Onderwerp 

 
Portefeuillehouder 

 
Status 

1 12-10-2021 Agendapunt 9. Meerjaren Onderhoudsplan Gemeentelijke Gebouwen 
Tubbergen 2022-2026 

De heer Stamsnieder vraagt of op dit moment gewerkt wordt aan het dak 
van De Vlaskoel en of er dan ook gekeken wordt naar het plaatsen van 
zonnepanelen?  

Wethouder Volmerink zegt toe een onderzoek te doen naar de kosten van 
zonnepanelen. Komt hierop terug in de commissie.  

 

Wethouder Bekhuis Beantwoord per e-mail op 3 
november 2023.  

Voorstel commissie:  

afvoeren van de lijst. 

2 10-01-2023 

 

 

 

 

 

 

09-05-2023 

 

Rondvraag 

De heer Te Kolsté vraagt  n.a.v. reclame op de openbare reclameborden 
over online gokken of bepaalde uitingen op reclameborden in het 
reclamebeleid zijn uitgesloten. 

Rondvraag 

De heer Te Kolsté vraagt naar het reclamebeleid van de gemeente 
Tubbergen in relatie tot de gokreclame in de kernen, dorpen en de 
weilanden.  

Wethouder Bekhuis beantwoordt de vraag en geeft aan uit te zoeken 
wanneer het verbod op gokreclames van kracht is. 

 

Wethouder Bekhuis 

 

 

 

 

 

 

Wethouder Bekhuis 

Open 

 

 

 

 

 

 

Open 

3 07-03-2023 Rondvraag 

De heer Groothuis inzake de RES 2.0. Hij vraagt de wethouder om in alle 
gremia waar hij invloed en een stem heeft de alternatieven om nieuwe reële 
technieken mee te krijgen in het kader dat uitgewerkt wordt.  

Wethouder Oude Avenhuis beantwoordt de vraag en zegt toe zich hard te 
maken dat de alternatieven een plaats krijgen in het bestuurlijk overleg.  

Wethouder Niens Voorstel commissie: 

Afvoeren van de lijst 



 
 

4 07-03-2023 

 

 

 

 

07-03-2023 

Rondvraag 

De heer Hendriksen merkt op dat vorig jaar een begeleidend schrijven is 
toegevoegd aan de OZB-aanslag waarin werd aangegeven om bij eventueel 
bezwaar eerst contact op te nemen met de gemeente. Deze brief is dit jaar 
niet toegevoegd, is dit een bewuste keuze.  

Rondvraag 

De heer Ter Braak vraagt naar het aantal OZB-bezwaren in de gemeente 
Tubbergen en de kosten van de afhandeling van deze bezwaren voor de 
gemeente Tubbergen. 

Wethouder Bekhuis zegt toe de aantallen en de kosten voor de afhandeling 
van de bezwaren op een later moment toe te sturen als de termijn voor het 
indienen van een bezwaar is verlopen. 

 

Wethouder Niens 

 

 

 

 

Wethouder Niens 

Open 

 

 

 

 

Open 

5 04-04-2023 Rondvraag 

De heer Ter Braak n.a.v. de vraag van de heer Oude Geerdink inzake de 
wolf in Geesteren. Is er subsidie beschikbaar voor bescherming van het vee. 

Wethouder Bekhuis beantwoordt de vraag en geeft aan in gesprek te zijn 
met de provincie hierover. Wanneer er meer duidelijkheid is over eventuele 
beschikbare gelden voor bescherming van het vee komt de wethouder 
hierop terug. 

 

Weth. Bekhuis Open 

6 11-04-2023 Rondvraag 

De heer Hesselink merkt op dat er € 520.000,- beschikbaar is voor de 
aanleg van het fietspad tussen De Pollen en Langeveen en vraagt wat de 
stand van zaken is van de aanvraag die hiervoor door de gemeente 
Twenterand gedaan dient te worden bij de provincie Overijssel, aangezien de 
deadline voor het indienen van de aanvraag 1 januari 2024 is.  

Wnd. burgemeester Hermans merkt op dat wethouder Oude Avenhuis heeft 
toegezegd contact op te nemen met de gemeente Twenterand en zegt toe 
na te zullen gaan wat de stand van zaken daarvan is en dit schriftelijk te 
laten weten. 

 

 Beantwoord per e-mail 17-05-
2023 

Voorstel commissie: 

Afvoeren van de lijst 

     

     

 


